

## SAKSLISTE

---

**Til:** Alle medlemmer av Komite speiding  
**Fra:** Forbundskontoret v/Lykke Juhler  
**Kopi:** SST v/Håvard Djupvik, FK v/Stine Heiring

**Tema:** Møte i Komite speiding  
**Dato:** 14. februar 2022  
**Sted:** Digitalt på Meet

---

Sakslisten er satt opp av leder for KS.

Deltagere: Andreas Bjørndalen, Roy Arild Rugsveen, Arnt J. Øvreneess, Ingeborg Kolstad, Benjamin Andersen, Lise Karine Ringstad, Lykke Juhler

Fraværende: Anders Nordby

Saker til behandling:

V = saker som krever vedtak

D = saker som legges frem for diskusjon

O = saker til orientering

## SAKSLISTE

### Faste saker:

**Sak R01/22 Referat møte 01/2022 (Hele KS; 5 min; O)**  
Referatet godkjent på e-post.

**Sak OR01/22 Orienteringer (Hele KS; 15 min; O)**  
Her skal komiteens medlemmer orientere resten av komiteen i aktuelle saker og status på arrangementer og prosjekter som hver enkelt har ansvar for.

**Sak OR02/22 Orienteringer fra forbundskontoret (o)**  
Komite speiding skal få en orientering i aktuelle saker fra forbundskontoret.

Ny ansatt på kontoret pr. 1.mars. Skal jobbe med program.

PL på Frivillighetens år har sagt opp.

**Sak OP01/22 Oppnevninger (V)**  
Henrik Olsen oppnevnes som PL for Roverstevnet i Romerike krets

### Egne saker

**Sak 03/22 Roverstevne 2022 (O)**

Status for prosjektet  
Prosjektleder - Henrik Olsen  
Oppstartsmøte avtales med FK  
Dato Muligens 1. helg i november

**Sak 04/22**      **Nasjonal roverleir 2022 (O)**  
Oppfølging fra sist

Planleggingshelg i mars skal være i Trondheim  
Forslag om Ledertrener som kan bli med på denne helg og støtte opp om prosessen  
KS holder kontakt med Prosjektleder

**Sak 05/22**      **Speiderlederloggen (O)**  
Oppsummering fra den første helg og planen videre.  
Fremdriftsplan laget frem til august 2022

Bruker prosjektmetoden som ramme for merke-innhold.

**Sak 06/22**      **Status lansering av fordypningsmerker (O)**

Komiteen skal følge opp sak om fordypningsmerker fra forrige møte  
Alle ligger nå i speiderbasen.

**Sak 07/22**      **Trekløver-Gilwell (O)**

Samarbeide med KM speiderne om innhold diskuteres og tas opp på neste møte  
sammen med Speidersjefen.

**EVT 1/22**      **Til neste møte**